
 

Beantwoording VVD 12 april 2023 

Datum  11 mei 2023 

Fractie VVD 

Onderwerp Golfbaan Spijk 

 
We krijgen berichten van verontruste inwoners van Spijk. Zij hebben geconstateerd dat de aannemer 

(sent one) niet meer aanwezig is op de verontreinigde grond en ook nioet meer werkzaam zou zijn 

voor de eigenaar. De inwoners maken zich zorgen over het vervolgtraject. 

 

 

Vraag 1 

Komt er een vervolg en hoe gaat dit er dan uitzien? 

 

Antwoord 

The Dutch, eigenaar van de locatie, heeft een investeerder (ESG; https://esg.works/tech) 

aangetrokken die werkt aan de gebiedsontwikkeling van de kavel waar de zuidbaan, de nieuwe 

golfbaan wordt ontwikkeld. Onderdeel hiervan is de geluidwal met de verwerking van de staalslakken 

en tevens de aanleg van een tijdelijke zonneweide. De gebiedsontwikkeling en de plannen zijn in 

ontwikkeling en vinden plaats in samenspraak met de gemeente.  

 

Vraag 2 

Komt er een nieuwe aannemer en met welke opdracht gaat deze aan de slag? 

 

Antwoord 

Er wordt een nieuwe aannemer gecontracteerd die de werkzaamheden op de geluidwal gaat 

voortzetten. Op dit moment is een tijdelijke aannemer aan de slag die de noodzakelijke 

beheersmaatregelen treft om zorg te dragen dat het overtollige water wordt afgepompt en gezuiverd. 

Er wordt op dit moment geen grond aangevoerd in afwachting van de nieuw te contracteren 

aannemer. 

 

Vraag 3 

Kunt u hier antwoord op geven en de inwoners informeren? 

 

Antwoord 

De gemeente zal op 17 mei in een beeldvormende raadsinformatie avond samen met ESG, de 

initiërende partij van de gebiedsontwikkeling, nadere informatie geven over de actuele ontwikkelingen. 
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